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1. Nyt fra…   

 Eleverne 

 Sachel fortæller, at elevrådet har talt om, at 
udskolingen ønsker nogle microbølgeovne.  
Der er mange, der oplever, at der er koldt i klasserne.  
Det runde cykelskur ønskes tilbage.  
9. årgang vil gerne have en sofa til fællesrummet.  
Der ønskes et større udvalg og større boller i 
skoleboden.  
I fællesrum A og klasserne rundt om dette ønskes 
rengøring, oprydning og rengøring 3 gange om året.  
Der ønskes samling af skrald 3 gange om året. 
Klasserne skal have affaldssække, en spand og 10 
klude til rengøring.  
3 gange om året ønsker eleverne at der ryddes op og 
gøres ekstra rent.  
 

 Lærerne 

 Lærerne har det godt. Skolen er kommet godt i gang 
efter nytårsferien. Der er store læse for små.  
I uge 6 er der projektuge for nogle årgange.  
Der er uge 6 for 7. årgang i uge 7. Andre årgange 
afvikler også de timeløse fag i uge 6 eller 7. 
Der er afviklet terminsprøve.  

 SFO 

 Den pædagogiske konsulent har været på besøg i 
dag. Kommer en gang om året. Der har været afholdt 
julefest.  

 Ledelsen 

 Der har været opslået en dansklærer og 
læsevejleder stilling x 2. Det er ikke lykkedes af få en 
ansat.  Vi arbejder med en alternativ løsning. Vi er 
ved at tage hul på næste skoleår og budget for 2024.  
Der er planlagt personalemøde vedr. 
kommunikation.  

Dato:  22. januar 2024 – 17.00-19.00 

Sted:  Personalerummet 

Dirigent:  Susse 

Referent:  Lise 

Hvem er til stede: 
Thomas, Lise, Marianne, Tanja, Susse, Camilla, Louise, Kathrine, Peter, Inger, 
Pernille, Tommy, Sachel 

Afbud fra: Pernille, Katrine, Sebastian, Peter 
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2. Status på investeringer 

Der er investeret i nye skærme på 7. og 8. årgang. 
Endvidere ny projektor i Cafeområdet og ny skærm i 
mødelokalet.  
Der er købt nye møbler til indskolingen. Taburetter, 
læringsborde, opbevaringsreol.  
Der er indkøbt nye tyskbøger 7. – 9. klassetrin. 
Derudover er der indkøbt materialer/inventar til de 
øvrige fag efter ønske.  

3. Politiske beslutninger (orientering) 
- Styrkelse af det almene 
- Flere voksne i klasserne  
- 0. kl. sag 
- Ferieplan 

Ved skole- børneudvalgsmødet er det besluttet at 
afsætte 21 millioner til styrkelse af almenområdet. 
For os er det 1.033.000, hvor målet er at arbejde for  
at reducere andelen af børn ud i 
specialundervisningstilbud/optimere muligheden for 
deltagelse og spejling ind i almen.  
Der er givet penge til flere voksne i klasserne. De skal 
udmøntes i BH klasserne og 1. klasserne. En øgning 
på 6 – 7 lektioner i gs. Pr klasse om ugen i 2024. 
Oprettelsen af 0. klasser blev endvidere drøftet. Der 
var ikke enighed i skole/børneudvalget, så nu er 
sagen overgivet til byrådet.  
Ferieplanen er vedtaget for 2 år. I kommende skoleår 
skal eleverne starte mandag d. 6. januar 2025. 
Der bliver nogle timer, som skal placeres på nogle af 
fremmødedagene. Skal besluttes lokalt.  

4. Information og arbejdet med styrkelse 

Der er en opgave med at styrke det almene som 
følge af de tildelte midler.  
Vi tænker ind i kompetenceudvikling af alle 
medarbejdere. Endvidere tænker vi ind i nogle 
prøvehandlinger. Umiddelbart har vi overvejet Co 
Teatching/holddeling med øget kvalitet, mere 
varieret undervisning, specialpædagogisk 
kompetenceudvikling, det hele barn. 
Vi arbejder videre i LMU og PLC om 
udviklingsmulighederne.  
  
 

5. Samarbejde og etablering af bib./kulturhus 
på Gadstrup Skole 

 Der er sat et udviklingsarbejde i gang med henblik 
på at etablere et bibliotek/kulturhus i ”den gamle” 
SFO. Der er en arbejdsgruppe som 
idegenerere/udtænker visioner. Er på byrådsmøde i 
maj.   

6. Skolens drift frem til sommer 2024 
 Vi har flyttet lidt rundt på enkelte medarbejdere for 
at få dækket danskundervisningen i 1.a.  
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Derudover sker der nogle rokeringer i enkelte fag 
med mindre lektioner. Der kommer som følge af de 
mange rokeringer skemaændringer for hele skolen.  
Læsevejlederfunktionen understøttes af 
forvaltningens konsulenter. Ordblindelæreren og 
inklusionsvejlederen vil varetage enkelte 
specialundervisnings opgaver inden for ordblindhed.  

7. Evt.  .  

8. lukket punkt   Orientering om personalesituation 

 

Punkter til næste møde: 

Status på vedligeholdelse og renovering af faglokaler 

Status på specialområdet  

Skolebestyrelsen ønsker opfølgning i april på anvendelsen af de tildelte midler til styrkelse af det almene 

 

 

 


